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Porzqdek obrad:

l-. Otwarcie posiedzenia

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady osiedIa.

3' Szczegółowe omóWienie reaIizacji B' Pikniku Integracyjnego

4. Sprawy bieżqce i wo|ne Wnioski

5. Zamknięcie posiedzenia

Ad. 1

o godz'19 00 otwarcie sesji Ro. Przywitanie i przedstawienie porzqdku spotkan ia przez
Przewodniczqcego Rady osiedIa WitoIda Morawskiego.
Na zebranie przybyto 12 radnych (wg Iisty obecności)

Ad.f

Przyjęcie protokotu z poprzedniej sesji Ro jednogłośnie.

Ad.3

Przewodniczqcy Rady osied|a WitoId Morawski zapytał zebranych, czy taka formuta

organizacji pikniku zostaje czy może naIeży coś zmienić?

Pani Beata Gontarewicz.Pierzak przekazała informacje dotyczqca frekwencji. Na 41-0

mieszkańców przybyło na piknik 278 osób' Zaproponowała też, zeby osoby które rozdajq
ta|ony na poczęstunek zajmowaty się tym do godziny 19, później je zwolnić z pełnienia tego
obowiqzku. TaIony może przejqć i w razie potrzeby wydawać ktoś np" z cztonków Ro.

Pani Marzenna Sieniawska zauwazyła,ze stoty iławy dostarczane z browaru sq zwyk|e

|epszejjakości niz te, które obecnie przywiozta firma cateringowa.

Pan Rafat Że|azny stwierdzit, że stoły sq niezbyt korzystnie rozmieszczone, siedzimy da|eko

od siebie i integracja jest staba _ powinniśmy pomyś|eć o innym uktadzie.

Pani Katarzyna Lewicka Zaproponowała, zeby piknik spędzać bardziej na sportowo.
Przytoczyła przyktad imprezy z tańcami ir|andzkimi'

Pani Marzena Gry|ewiczprzekazała zebranym,zena ostatnim pikniku ki|ka pań zaoferowało
się, Źe na następny raz chętnie upiekq różne ciasta. Mozemyteż podpatrzeć,zapytac
znajomych o atrakcje na innych imprezach plenerowych.
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Wg przewodniczqcego Morawskiego najciekawszy piknik to ten, w którym dał występ
tancerz Tito' Poparł tez wypowiedź pana Rafata Że|aznego dotyczqcego niezbyt korzystnego
ustawienia stotów i zwiqzanej z tym stabej integracji. Zaproponował, zeby zastanowic się
nad ewentuaInymi zmianami organizacji pikników i na ko|ejnej sesji Ro każdy przedstawi
swoje propozycje.

Ad.4

Przewodniczqcy Morawski przedstawit pismo pana Ryszarda Koste|eckiego. Pan Koste|ecki
zwrócit się do nas z prośbq o zajęcie stanowiska w sprawie otrzymanej z UM Tychy
korespondencji dot' wskazania dojazdu do jego dziatek, na których p|anuje rozpoczqĆ
inwestycje. Pan Koste|ecki zamierza wybudować obiekt hand|owo-ustugowy na naszym
osiedIu, a UM Tychy nie chce wyrazić zgody na przejazd przez teren na|eżqcy do MoSiR-u.

Przewod n ic zqca Zarzqdu osied |a A|e ksa n d ra Sp isa k-G o|emo przedstawita treść pism a z
MZUiM Tychy dotyczqcq warunków dojazdu do działek pana Ryszarda Koste|eckiego.

Rada osiedla zdecydowała, ze podtrzymuje stanowisko miasta w sprawie warunków
podtqczenia komu nikacyjnego do działek pana Ryszarda Koste|eckiego.

We wrześniu, W ramach projektów zgłoszonych do budżetu partycypacyjnego, będziemy
głosować na siłownię na wo|nym powietrzu, o której powstanie na naszvm osiedIu
zabiegamy.

Ad.5

Przewodniczqcy RO podziękowat wszystkim za przybycie. Posiedzenie zakończvło sie o 20'Io

Przewodniczqcy,.Rady
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Lista obecności

Sesja Rady osiedla 21. wdniu .!.4.,..9..i;', 201.5
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